
 
 

Møde: Bestyrelsesmøde  
Afbud: Mathilde Andreasen, Stine 
Møller. 

Dato og tid: Mandag den 26. august 2024 kl. 
16.30-18.30 på Afd. Harboøre 

 

 Dagsorden Referat 

1. 
 
 

Konstituering af medlemmer 
- Velkommen til nye medlemmer 
- Indtil valget i 2026 vil Tangen Skole og 
Børnecenter køre med en storbestyrelse. 
Harboøre Skole og Børnecenter har haft 
valg i foråret efter to år, og Thyborøn 
Skole har ikke afholdt valg, da deres valg 
fra 2022 var fireårig 
- Der skal vælges formand og 
næstformand 
- Medarbejderrepræsentanter i skoleåret 
er: Heidi Kirk (Afd. Thyborøn), Lisa Hald 
Nielsen (Afd. Harboøre), Camilla Bro 
(Afd. Udskoling), Anette Bach Jensen 
(Afd. Dagtilbud) 

Ny bestyrelse – forældrevalgte: 
Asbjørn Strunk 
Birgitte Kloster 
Annemette Vinther Fruergaard 
Helle Fyrsterling 
Trine Holm Christensen 
Carsten Christensen 
Nikolaj Witte Bjerg 
Mathilde Andreasen 
Martin Hald 
Søren From 
Charlotte Lysgaard 
Karina Bech Kjærgaard 
Katja Kruse 
Louise i Dali Poulsen 
Rene Fabricius – suppleant 
Bjarke Andersen – suppleant 
Kesse Bro – suppleant 
 
Formand og næstformand fundet uden valg. Der 
lægges op til et tæt formandskab  
 
Formand: Louise i Dali Poulsen 
Næstformand: Annemette Vinther Fruergaard 

2. 
 
 

Orienteringer 
- Skolestart – sammenlægning 
- Opdatering vuggestueafdeling 

- Der har været travlt i ledelse og administration 
med sammenlægning og er det stadig. Ledelsen 
kan se, at diverse systemer snart er sammenlagt, 
og det kommer til at give mere ro til at udvikle en 
ny samlet institution. 
- Der er indgået dialog med Direktøren på 
området, og der er givet et overslag på etablering 
af vuggestue. Det afventes at se i et nyt 
budgetforlig, om der afsættes midler til etablering 
af en vuggestue på Afdeling Harboøre. 

3. 
 
 

Madordning i børnehaven  
- Svar fra Lemvig Storkøkken om levering 
af mad. 
- En beskrivelse af hvad vi gør nu og 
hvad vi ønsker hvis ikke vi kan få leveret 
mad. 
 

Vi havde håbet på et samarbejde med Lemvig 
Centralkøkken, men de kan ikke komme med et 
svar. 
Forældre betaler lige nu 614 kr. for et 
frokostmåltid og medbringer madpakker til 
formiddags- og eftermiddagsmad. Det fungerer for 
nu, men er ikke en tilfredsstillende løsning, når det 
hver dag er rugbrød, der serveres. 



 
 

Bestyrelsen kan beslutte, at madordningen ikke 
skal fortsætte. 
Personalet indstiller, at forældre fremover 
medbringer en madpakke til frokost, og så leverer 
Børnecentret formiddags- og eftermiddagsmad. 
Dermed falder forældrebetalingen også betydeligt. 
 
Beslutning: 
Bestyrelsen beslutter, at børnene fremover skal 
medbringe én madpakke til frokost, og børnene 
får formiddags- og eftermiddagsmad i 
institutionen. Birgitte melder ud til forældre i 
Børnecentret, hvornår den kommunale aftale kan 
opsiges. 

4. 
 
 

Hvilke aktiviteter ud af huset kan/skal 
vi deltage i? 
- Der er sat spørgsmålstegn ved, at 
børnehaven deltager i et arrangement i 
forbindelse med Teltmøde i Langerhuse 

Ledelsen og Fagchef for skoler og dagtilbud er 
blevet kontaktet vedr. Børnecentrets deltagelse i 
et arrangement i forbindelse med teltmøde i 
Langerhuse. 
Det var et tilbud, og der var mulighed for, at børn 
kunne blive tilbage i børnecentret. 
Indre Mission arrangerer teltmøde i Langerhuse, 
og dette arrangement var arrangeret af kirken. 
 
Det besluttes, at det som Skole/SFO/Børnecenter 
deltager i ikke må have et forkyndende formål. Vi 
skal altid kunne argumentere for det pædagogiske 
og faglige for deltagelsen. 
 
Ledelsen giver tilbagemelding på henvendelsen. 

5. 
 
 

Fødselsdage i børnehaven 
- Der ønskes en drøftelse af, hvad 
børnehaven gør med fødselsdage.  
- BN fortæller om de udfordringer, der 
kan være ifbm. afholdelse af 
fødselsdage. Et udkast fra personalet til 
fremadrettet ønske for struktur. 

Personalet indstiller, at når man har fødselsdag i 
børnecentret, må man have én ting med til at dele 
ud, og at arrangementet helst skal være uden 
forældre. 
Børnecentret kommer ikke længere hjem til 
fødselsdage, da det kan kræve ekstra 
personaleressourcer, og de små 3-årige kan have 
svært ved at gå vejen både ud og hjem. 
Det sidste år i børnehaven, kan man få besøg 
hjemme. 
 
Bestyrelsen tilslutter sig forslaget. 

6. 
 
 

Kommunikationsstrategi 
- Herunder opslag fra foreninger 

Ledelsen indstiller, at Aula bruges til skolebrug og 
ikke til opslag fra eks. foreninger. Dette for at 
undgå, at opslag fra skolen forsvinder i mængden 
og for at vi er tydelige i, hvem vi kommunikerer til 
og hvordan. 
Der bakkes op om det lokale foreningsliv ved at 
uddele sedler i klasser, hvis det ønskes. 



 
 

Bestyrelsen bakker op om, at Aula bruges til 
skoleformål og ikke til opslag fra eks. foreninger. 
De kommunale samarbejdspartnere har mulighed 
for at få opslag op – musikskole og bibliotek. 
 
Der laves i dette skoleår en 
kommunikationsstrategi for brugen af Aula. 

7. Evt. - CB koordinerer ud fra dagsorden med de ældste 
elevrødder i hvilket tidsrum, de skal være med til 
møderne. 
- Der er sammenfald mellem Bandfabrik 

(Musikskole) og minikonfirmand for 3H i dette 

skoleår.  

 Ønsker til kommende punkter: 
-  

 

 

 


